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KRAJEVNA SKUPNOST LJUBNO 
SVET KS LJUBNO  

Ljubno 133, 4244 Podnart, tel.  031 302 377, e-naslov: info@ks-ljubno.si 
Transakcijski račun: 01302-6450842633, davčna št. 19724560, matična št. 5021707000 

 

 

Št. dok.: P-05/2022-D 

Ljubno, 28. 12. 2022 

 

 

ZAPISNIK 3. redne seje Sveta Krajevne skupnosti Ljubno,  
ki je bila v sredo dne 28.12.2022 ob 19.30 uri v sejni sobi Krajevne skupnosti Ljubno. 

 

Prisotni člani sveta: Pavla Bassanese, Bojanka Bec, Miran Dežman, Marija Habjan, 

Vilko Praprotnik, Dejan Šparakl, Matjaž Toman. 

Odsoten član sveta Milan Potočnik. 

Opravičeno odsotna članica sveta Sonja Vengar. 

Prisotna še Martina Šmitek. 
 
 
DNEVNI RED: 

1. Pregled zapisnika 2. redne seje sveta 

2. Konstituiranje odborov 

3. Delo v KS 

4. Prispela pošta 

5. Razno 

Predsednik pozdravi vse navzoče in predlaga dnevni red. 

SKLEP: Dnevni red se potrdi soglasno. 

 

K 1. točki:  Potrditev zapisnika 2. redne seje. 

Na zapisnik 2. seje ni bilo podanih pripomb. 

SKLEP 1: Vsi prisotni člani sveta zapisnik potrdijo. 

 

 

K 2. točki: Konstituiranje odborov 

Komisija za komunalo: 
Marija Habjan – predsednica 
Milan Dežman 

 Dejan Šparakl 
 Sonja Vengar 
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Komisija za okolje in prostor: 
Pavla Bassanese – predsednica 

 Bojanka Bec 
 Milan Potočnik 
 

Komisija za kmetijstvo in gozdarstvo: 
 Matjaž Toman – predsednik  
 Dejan Šparakl  
 Vilko Praprotnik 
  

Komisija za kulturo: 
Pavla Bassanese – predsednica 
Marija Mica Ussai  

 Sonja Vengar 
   
Komisija za pokopališko dejavnost: 
Ljubno Vilko Praprotnik – predsednik 
  Bojanka Bec 
  Jože Šparakl 
  Matjaž Toman 
 

Otoče: Miran Dežman – predsednik 
  Milan Potočnik   
  Ciril Markelj 
 
SKLEP 2: Komisije so sprejete soglasno s pripombo, da skrb za prisotnost zastave 

na pogrebih prevzamejo Vilko Praprotnik za krajane Ljubna, Matjaž Toman za 

krajane Posavca in Milan Dežman za krajane Otoč. 

 
K 5. točki: Delo v KS 

Predlogi za področje Praproš: 

predloge po el. pošti sporoča članica sveta Sonja Vengar: 

֦1.internet, ojacati signal.  

2.cesta, poškodbe, razpoke tudi do širine 5 do10 cm v aafaltu,so v dolžini po različnih 

odsekih ceste, od gmajne vse do vasi.  

Približno 800 m.,  

3, Voda, ki se spuščaš hribov ni regulirana. Torej odvodnavanje... Večina pride z 

Brda.  

4. Košnja - komunala, naj dosledno izvaja ob vsem cestišču v enaki dolžini, ce se že 

izvaja. 5 

5.razsvetljava,ne glede na varčevanje so bile pripombe tujcev, da ni viden prehod v 

vaš iz Ljubenske smeri.  

5.Rumene luči smo uredili s pomocjo institucije,  

Modro nebo, zapisnik je bil, posredovan tudi na občino, kjer je tudi zapisano da je 

osvetljava na sredi vasi premočna, ker iz teme nenadoma zapelje v svetlobo.  

6.Zelje,ne samo mene, predvsem, ce želimo ohraniti vasv obnavljanju z mladimi, je 

potrebno zagotoviti povezavo z občino...  

Občina mora zagotoviti ojačano taksi službo, s subvencijo Ministrstva, tako da mladi 

lahko pripeljejo tudi v večernih urah na vas.  

Nekateri so že srednješolci, nekaj mlajših pa imajo interesne dejavnosti v 
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popoldanski in večernih urah.  

Rešitev s Prostoferom, je ideja odlična, vendar starejši, rabimo prevoze iz danes na 

jutri, prosto fer je pa že zaseden 

7. v vasi je na odseku se stare ceste tudi predpostavljam kužno znamenje, bi ga 

veljalo urediti. Prav tako je v vasi vodnjak...tudi neka nota urejenosti vasi v 

preteklosti.  

8.vas kot tudi kraj Ljubno sta oba zanimiva tudi za verski turizem (cerkev s svojo 

zgodovino) in bi morali vsi delati na tem da se vas prepozna tudi 

iz tega vidika. ֞ 

Predlogi za področje Otoč:  

- na pokopališču je potrebno zamenjati pesek 

Predlogi za področje Posavca: 
- postavitev prometne signalizacije za prednostno cesto v bližini vrtca (15. 6. 2020 
dopis že poslan na Občino Radovljica) 
- Občino Radovljica opomniti na dano obljubo za označitev prehoda za pešce na 
glavni cesti pri avtobusni postaji 
- poiskati trajnejšo rešitev za odpravo smradu pri razbremenilniku (čistilni napravi) 
- postavitev nove gasilske omarice pri Tomanu in namestitev oglasne deske. Na 
podlagi preteklega dogovora med KS in PGD bo za obnovo in postavitev poskrbel 
Dejan Šparakl 
 
Predlogi za področje Ljubno: 

-  na starem delu pokopališča je potrebno zamenjati pesek in obnoviti križ 

-  škarpa pri Ambrožiču se kruši. Material pada na cestišče. Potrebno je stopiti v 
kontakt z lastnikom in poskrbeti za večjo prometno varnost 
 
- pobuda krajana za postavitev dodatne varovalne ograje na nevarnem odseku 
šolske poti 
 
K 4. točki: Prispela pošta 
 Po novem letu bodo natiskani zemljevidi z ledinskimi imeni pod projektom 
RAGOR-ja. Dejan Šparakl bo zemljevide prevzel od g. Klinarja in poskrbel za 
razdelitev med prebivalci Otoč. 
 Na KS Ljubno je bila poslana informacija javnega značaja Branka Fajfarja, ki 
se nanaša na dela v Grabotniku. Dejan Šparakl je zahtevo odnesel na Občino 
Radovljica. 
 Na Občino Radovljica je Dejan Šparakl odnesel tudi prispelo odločbo 
Informacijskega pooblaščenca, ki se nanaša na izdano odločbo na prejšnjo zahtevo 
informacije javnega značaja Branka Fajfarja. 

 
 

K 5. točki: Razno 
 S 1. 1. 2023 se podpišeta pogodbi za dobo enega leta; in sicer: za 
vzdrževanje pokopališča v Ljubnem z Jožetom Šparaklom (za 80€ neto mesečno) , 
za vzdrževanje pokopališča v Otočah s Terezijo Dežman (za 60€ neto mesečno). Za 
tajniška dela je pogodba z Martino Šmitek sklenjena (za 120€ neto mesečno) do 15. 
2. 2023. V kolikor se ob poteku pogodbe obe stranki strinjata se pogodba podaljša, a 
ne za dlje kot do 31. 12. 2023.  
Sklep 5.1: predlog je sprejet soglasno 
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 Za pisarno KS Ljubno je za potrebe vse obsežnejšega kopiranja, tiskanja in 
skeniranja potrebno kupiti nov tiskalnik. Nadomestil naj bi starega, ki je že več kot 
dve leti v okvari. 
Sklep 5.2: na naslednji seji se predstavijo predračuni skladno s potrebo in 
racionalizacijo. 
 Na pokopališču Ljubno je bil v uporabo predan prostor za posip pepela umrlih. 
Poleg predračuna, ki se izdaja pred dovoljenjem za pokop se naročniku/plačniku 
pogreba zaračunajo dejanski stroški izdelave in montaže ploščic v višini 90€. Nejcu 
Praprotniku se izjemoma zaračuna za pretekli raztros po sprejetju tega sklepa. 
Sklep 5.3: predlog je sprejet soglasno. 
 Predračuna za okna v pisarni KS Ljubno Dejan Šparakl še ni uspel pridobiti. 
Pridobil jih bo do naslednje seje. 
 
 
 
Seja je bila zaključena ob 20.30 uri 
 
 
Zapisala: Martina Šmitek 
 
 
 

Dejan Šparakl 
Predsednik KS Ljubno 

 


